
 
         Aarhus 27. februar 2023 
 
 
10-dagsforespørgsel vedr. kunstgræsbaner i Aarhus Kommune.  
 

 
Der er nye EU-regler på vej vedr. kunstgræs, og i den forbindelse vil Socialdemokratiet 
gerne bede svar på nedenstående spørgsmål.  
 
Hvad er de gældende regler for at minimere udslip af granulat fra kunstgræsbaner i 
Aarhus Kommune? 
 
Hvordan overvåges og håndhæves disse regler? 

 
Er der specifikke krav til, hvor ofte granulatet skal udskiftes på kunstgræsbanerne? 
 
Hvad er kommunens politik for genanvendelse eller bortskaffelse af granulatet? 

 
Hvordan bliver man som klub/ejer hjulpet og informeret om reglerne/anbefalingerne 
for håndtering af granulat fra kunstgræsbaner i Aarhus Kommune? 

 
Hvilke andre foranstaltninger træffer kommunen for at understøtte sikre bæredygtig 
brug af kunstgræsbaner? 
 
Er der en vurdering af om kunstgræsbaner på længere sigt kan få betydning for 
drikkevandet?  
 

På vegne af Socialdemokratiet 
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